
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse Bobrová 

 č. 16/2024 ze dne 9. září 2024 

Zahájení zasedání: 9.9.2024 v 17:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost úřadu městyse   

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 k zápisu  

Omluveni: Ing. Jiří Smažil 

Nepřítomni:  

Hosté: viz příloha č. 2 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka Zdeňka Smažilová a přivítala všechny přítomné. Dle článku 12, 

bod 7, jednacího řádu ze dne 22.12.2022 bude průběh jednání i zvukově monitorován. 

Jednání bylo řádně svoláno a zveřejněno na obou úředních deskách od 1.9.2024 dosud.    

Přítomno je celkem 14 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Zápis z minulého zasedání byl vyhotoven, podepsán ověřovateli zápisu, nebyla proti němu vznesena 

připomínka a je uložen na úřadu městyse.  Zápis s usnesením byl zveřejněn na webových stránkách 

městyse. Materiály, které jsou předmětem dnešního jednání, byly zaslány všem zastupitelům předem na 

jejich e-mailové adresy. Současně byli zastupitelé požádáni, aby dotazy, které je nutné vyhledat 

v účetnictví, či jiných dokumentech, zasílali předem.  

1. Program:  

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu (včetně doplněných bodů) 

4. Informace o směně pozemku  

5. Informace o pronájmu rybníka Kaňovce  

6. Žádost o poskytnutí příspěvku neziskovým organizacím 

7. Oprava komunikací  

8. Informace o investičních záměrech 

         a. Dílna a sklad  



         b. Oprava střechy č.p. 150 

         c. Stavba enviromentální učebny  

         d. Oprava zázemí hasičské zbrojnice 

         e. Informace sběrný dvůr  

9. Doplnění člena školské rady 

10. Diskuse k projednaným bodům 

11. Závěr 

 

2. Zahájení – pí starostka přivítala přítomné zastupitele i hosty  

 

3. Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a komise návrhové 

- Mgr. Radka Limlová – zapisovatel 

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Radku Limlovou jako zapisovatele 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0  

- Jan Pokorný, Zdeněk Smažil – ověřovatelé zápisu 

Usnesení: ZM schvaluje Jana Pokorného a Zdeňka Smažila jako ověřovatele zápisu 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1(Smažil Z.) 

- Dostálová Jana, Miloš Srnský – komise návrhová 

Usnesení: ZM schvaluje Janu Dostálovou a Miloše Srnského jako komisi návrhovou 

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

4. Program: - viz bod 1  

Pí starostka se dotázala, zda má ještě někdo nějaký bod k doplnění, žádný ze zastupitelů neměl návrh 

na doplnění programu   

Návrh: schválit předložený program  

Usnesení: ZM schvaluje navržený program jednání zasedání zastupitelstva dne 09. 09. 2024 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1 (Straková J.) 

 

5. Informace ze zasedání rady městyse – zápisy z rady byly zaslány zastupitelům předem v materiálech  

Návrh: vzít informace ze zasedání rady č.39/2024–41/2024 městyse na vědomí 

Usnesení: ZM bere informace z rady na vědomí  

 



6. Informace o směně pozemku – jedná se o záměr č.8/2024, záměrem by došlo k narovnání cesty 

(předtím, než u Horkých postaví plot), jedná se o směnu pozemku 36 m2 z parcely číslo 2020 k.ú. 

Dolní Bobrová za 36 m2 z parcely 521/1, k.ú. Dolná Bobrová. Zveřejnění záměru schválila rada 

městyse dne 9.9.2024, záměr bude zveřejněn.  

Návrh: vzít informaci o zveřejnění záměru č. 8/2024 o směně pozemku na vědomí 

Usnesení: ZM bere informaci o zveřejnění záměru č. 8/2024 o směně pozemků o rozloze 36 m2 na 

vědomí 

 

7. Záměr pronájmu rybníka Kaňovce – skončilo šestileté období nájmu, nájemné činilo 35 tisíc Kč 

ročně, součástí nájemní smlouvy bylo sečení hráze a péče o náletové porosty kolem rybníka. 

Běžná cena nájmu za ha vodní plochy se pohybuje okolo 5.000 Kč za ha.  

Záměr č. 9/2024 by se měl zveřejnit a na dalším zasedání zastupitelstva a schválit včetně podmínek 

pronájmu: jedna z podmínek by měla být, že si zastupitelstvo vyhrazuje právo rozhodnutí o nájemci  

Návrh: Zveřejnit záměr č. 9/2024 na pronájem rybníka Kaňovec na další 6leté období včetně 

podmínek: 

Minimální cena pronájmu bude činit 35 000 Kč/rok 

Podmínečné právo zastupitelstva rozhodnout o nájemci 

Povolený přístup pro veřejnost využívat rybník k rekreačním účelům 

Usnesení: ZM schvaluje zveřejnění záměru č. 9/2024 na pronájem rybníka Kaňovec na další 

šestileté období včetně podmínek: 

Minimální cena pronájmu bude činit 35 000 Kč/rok 

Podmínečné právo zastupitelstva rozhodnout o nájemci 

Povolený přístup pro veřejnost využívat rybník k rekreačním účelům  

Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

8. Dary neziskovým organizacím, TV – viz tabulka  

Zastupitelstvo městyse obdrželo několik žádostí o poskytnutí darů neziskovým organizacím. Jednak 

to jsou zájmové organizace, které působí v našem městysu a organizují pro své členy a také ostatní 

naše občany kulturní vyžití, a dále jsou to obecně prospěšné organizace, které pomáhají občanům 

městyse v nelehkých životních situacích. Kromě TJ Sokol Bobrová, SDH Bobrová a MS Bobrová byly 

žádosti podány také následujícími organizacemi: Centrum Zdislava, Domácí hospic Vysočina Nové 

Město na Motavě a nově Velké Meziříčí (dojezdnost 30 km), Oblastní Charita ZR, Linka důvěry, 

Linka bezpečí a Linka střed, Zdravotní klaun, Centrum neslyšících, Centrum zdravotně postižených. 



Příspěvky, které již byly v letošním roce poskytnuty: Hospic Vysočina – nákup reklamy na vozidle, 

celkem 42.350,- Kč s DPH, reklama bude umístěna na přední částí vozidla po dobu 4 roků, pomocí 

reklam se podařilo zakoupit nový vůz pro potřebu Hospice. TJ Sokol Bobrová obdržel příslib na 

60 000,- Kč v rámci financování oprav kabin, jedná se o 10% spoluúčast obce na modernizaci kabin 

z dotačního programu NSA. TJ Sokol byly proplaceny náklady na organizování „Dne dětí“ 

(občerstvení, cukrovinky a skákací hrad) ve výši 12 934,- Kč. SDH Bobrová byly proplaceny náklady 

na občerstvení pro 4 895,- děti Kč                      a 3 776,- Kč za ohňostroj v rámci pořádání „Čarodějnic“. 

Včelařskému kroužku při ZŠ Bobrová byly proplaceny náklady na občerstvení účastníků soutěže 

„Zlatá včela“- celkem 5 054,- Kč.  Další příspěvky budou poskytnuty ve výši 220 900,- Kč.  

Návrh: Schválit poskytnutí finančních darů neziskovým organizacím a obecním spolkům ve výši  

220 900,- Kč + 60 000 Kč (příslib TJ Sokol Bobrová) následovně:  

Centrum Zdislava NMNM 70.000 Kč, Oblastní Charita ZR 35.000 Kč, Linka důvěry 1.000 Kč, Linka 

střed 1.000 Kč, Linka střed 900 Kč, Portimo - občanská poradna NMNM  25.000 Kč, Hospic Vysočina 

NMNM 20.000 Kč, Zdravotní klaun 1.000 Kč, Centrum neslyšících Vysočina 2.000 Kč, Centrum 

zdravotně postižených ZR 2.000 Kč, Domácí hospic sv. Mikuláše VM 3.000 Kč a zájmové organizace: 

TJ Sokol Bobrová 20.000 Kč, MS Bobrová 20.000 Kč a SDH Bobrová 20.000 Kč.         

Usnesení: ZM schvaluje poskytnutí finančních darů neziskovým organizacím a obecním spolkům 

ve výši 220 900 Kč + 60 000 Kč (příslib TJ Sokol Bobrová) 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1 (Kašpárek V.)   

 

9. Oprava komunikací – cenová nabídka Silpra – na minulých zasedáních byly projednávány dvě 

nabídky na opravu cesty v Kapličkách a cesty ke hřišti. Cesta v Kapličkách, cena cca 495 tisíc Kč bez 

DPH a musí se dořešit odvodnění. Většina zastupitelů se vyjádřila, že by bylo dobré mít i cestu ke 

hřišti s asfaltovým kobercem, cena 860 000,- bez DPH.  

Pan Sýs, který nabídku dělal, tuto verzi nedoporučuje z několika důvodů: nedostatečný podklad, 

nedořešený odvod vody (není kanalizace), sklony apod. Pokud se nebude dělat podkladní vrstva, tak 

by bylo dobré udělat alespoň recyklaci za studena.  

Na minulém zastupitelstvu byl pověřen Z. Smažil jednáním s jinými firmami o možnosti provedení 

oprav komunikací a zajištění cenových nabídek, včetně úpravy podkladu a položení nového 

asfaltového koberce. Zastupitelstvo by mělo jednat bezodkladně, pokud chceme opravy provést ještě 

letos.  

Návrh: Pověřit radu městyse zajištěním dalších poptávek na cenové nabídky dle požadavku městyse   

Usnesení: ZM schvaluje pověření rady městyse zajištěním další poptávky na cenové nabídky                   

a dalšího postupu oprav  



Hlasování: PRO 14 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

10. Informace o investičních záměrech  

          a.  Dílna a sklad – proinvestováno celkem k 31.8.2024 2.147.296 Kč, nyní se čeká na zpracování 

vazby. Vazba byla mírně změněna oproti projektu, bude uspořádána tak, aby v garážích nebyly podpěrné 

sloupy. Bohužel se dala použít jen asi polovina řeziva.  

          b. Oprava střechy č.p. 150 – oprava proběhne na konci září, spíše na začátku října 2024, nájemníci 

nemusí z půdy nic stěhovat, téměř veškeré práce budou provedeny z venku. Pan Roman Starý, člen 

zastupitelstva, se nabídnul, že bude na kvalitu práce za městys dohlížet plus zajistí dokumentaci 

(protokoly). Pan Mička zajistil natření střechy bývalé kotelny a garáže pečovatelské služby. Pokud to 

počasí dovolí, tak má v plánu ještě natřít vrata garáže pečovatelské služby. Firma GMJ p. Gregar v rámci 

prací navíc osadí okapy na budově bývalé kotelny a garáže peč. služby.  

          c. Stavba enviromentální učebny – proběhlo první kolo výběrového řízení, nepřišla ani jedna 

nabídka, tak bylo vyhlášeno druhé veřejné kolo, výzva je uveřejněná v systému NEN, což je web pro 

umísťování veřejných zakázek. Prostřednictvím NENu bude provedeno i otevírání obálek, následně bude 

nutné svolat radu a schválit dodavatele prací a podpis smlouvy o dílo. Smlouva o dílo musí být 

poskytovateli doplněna nejdéle do konce září.  IROP trvá na bezbariérovém chodníku, projekt samostatně 

zpracovává projektant pro dopravní stavby Ing. Marie Charvátová.  

          d. Oprava zázemí hasičské zbrojnice – smlouva s dodavatelem prací p. Melicharem je podepsána, 

zkontrolována poskytovatelem dotace a stavební práce mohou začít. Doplnit se musí smlouva 

s technickým dozorem, který musí splňovat kvalifikační předpoklady + smlouva i na autorský dozor. 

          e. Informace sběrný dvůr – proběhlo několik jednání s AVE, stále se řeší co nejjednodušší 

způsob vážení stavebního odpadu a obsluha SD. Ceník odpadů je přílohou.     

            

Návrh: Vzít informace o investičních záměrech na vědomí  

Usnesení: ZM bere informace o investičních záměrech na vědomí    

                                                                                                      

11. Doplnění člena školské rady – na funkci člena školské rady podal rezignaci pan Jan Pokorný.  Janu 

Pokornému poděkovala pí starostka za vykonávanou funkci a požádala jej, aby zastupitelům objasnil 

práci člena školské rady.  

 

Návrh: Pan Koloušek navrhuje pana Miloše Srnského jako člena školské rady. 

Usnesení: ZM schvaluje Miloše Srnského jako člena školské rady 



Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1 (Srnský M.) 

 

 

12. Diskuze  

Pí Smutková H. – dotázala se na stav Potácelky – čeká se na stavební povolení 

P. Koloušek – dotaz na cestu k Lučnímu potoku – pozvat Ing. Pohanku na pracovní jednání, dále se také  
připomenout s chodníkem u kostela na Dolní Bobrové 

P. Tulis – značky u jednoty na Dolní Bobrové – policie ČR – dotaz na přístup ke kontejnerům 

Pí Havránková – oprava hřbitova na Horní Bobrové – příprava projektu 

13.  Ostatní informace  

Pracovní setkání zastupitelů ohledně prezentace MUNIPOLIS bude 12.9.2024 v 16 hodin  

Příprava návrhu rozpočtu na rok 2025 

Pravidla pro poskytování darů a příspěvků počínaje rokem 2025, včetně pravidel SPOZ  

V nejbližší době také musíme kontaktovat p. Staňka s žádostí o zpracování kalkulace cen vodného a 

stočného na rok 2025 

ČSOB informovala o klesající úrokové sazbě na TV, doporučeno převést peníze na spořící účet                                       

Od roku 2025 platí nová vyhláška ohledně odběru vzorků pitné vody, vzorky se budou muset rozšířit o 

další látky, tím dojde k navýšení ceny za rozbory, nyní se jedná s firmou ENVIRO-EKOANALYTIKA 

Velké Meziříčí o změně smlouvy.  

 

Bobrová 16.9.2024 

Zapsala: Mgr. Radka Limlová  

 

 

Ověřovatelé zápisu: Jan Pokorný, Zdeněk Smažil   

 

 

Komise návrhová: Jana Dostálová, Miloš Srnský  


